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Raadadviescommissie Bestuur 
(12763\.....) 

BESLUITENLIJST 
 

Datum  : woensdag 18 mei 2011 

Tijd  : 19.30 uur 

Plaats  : raadzaal gemeentehuis Neerijnen 

 

Aanwezig : De heer T. Kool (commissievoorzitter), de heer C. Nijhoff (raadslid GBN),  

  de heer A.P.M. Veeken (raadslid GBN), de heer F.C.M. van het Hoofd  

  (raadslid CDA), de heer L.D. van Lith (raadslid VVD), de heer L.J. Boden 

  (burgercommissielid VVD), de heer H. Mulder (raadslid SGP), de heer D.  

  Nijhoff (burgercommissielid SGP), mevrouw H.B. Challik (raadslid PvdA), 

  de heer H. de Jong (burgercommissielid PvdA), de heer F.A. Beukers 

  (raadslid LB), de heer G.C. Ton (burgercommissielid LB), de heer drs. E.J. 

  van Telllingen (onafhankelijk raadslid VT), de heer K.G. Steenbergen 

  (raadsgriffier), mevrouw mr. M.N. Kallen-Morren (burgemeester), de heer S.  

  van den Heuvel (wethouder), de heer J.C. Koedam (wethouder) en de  

  heer ing. H.A.Verwoert (wethouder). 

Afwezig m.k. : - 

 

Nr. Omschrijving agendapunt 

1. Opening 

 De voorzitter opent de vergadering. Hij neemt de heer M.W.M. Jansen (PvdA) de 

“verklaring en belofte” af en wenst hem veel succes toe als plaatsvervangend 

burgercommissielid Bestuur en Ruimte. 

 

2. Spreekrecht burgers 

 In deze vergadering is gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

- de heer P. Wesemael (voorzitter Stroomhuis) m.b.t. agendapunt 7.1. 

 

3. Vaststelling agenda 

 De raadsgriffier meldt dat er (net na de sluitingsdatum voor de ingekomen 

stukken van deze raadcyclus) een ingekomen Motie van de gemeente Leek is 

binnengekomen. De Motie roept de VNG op om de kosten voor deelname aan het 

VNG-congres van 7 en 8 juni te reduceren en het congres in de toekomst terug te 

brengen naar 1 dag. Zij verzoekt de gemeenteraden deze Motie richting de VNG te 

ondersteunen. 

De heer Mulder (SGP) verzoekt het college om deze Motie van een reactie te 

voorzien. 

Toezegging burgemeester Kallen: het college zal in een Memo een reactie geven 

op het verzoek van de gemeente Leek uit deze toegezonden Motie voor de 

raadsvergadering van donderdag 26 mei 2011. 

De commissie bepaald dat bij uitzondering dit ingekomen stuk zal worden 

toegevoegd aan de Lijst ingekomen stukken voor deze raadcyclus. De raad heeft 

dan de gelegenheid hier komende donderdag op te reageren. 

 De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 

 



 

 - 2 -          Besluitenlijst raadadviescommissie Bestuur 6 april 2011 

4. Besluitenlijst van de vergadering van 6 april 2011 (inclusief de Lijst toezeggingen) 

 De heer Boden (VVD) vraagt naar de uitwerking van het verzoek van mevrouw 

Hooijer uit de vorige vergadering over de AED’s. Zelf heeft hij al actie 

ondernomen om meerdere AED’s geregistreerd te krijgen, wat nog niet is gelukt. 

Ook verzoekt hij de gemeente om te inventariseren WAAR in onze gemeente 

AED’s aanwezig zijn en die te melden op de website. Wellicht is het slimmer om 

adressen te noteren. 

Toezegging burgemeester Kallen: na de vorige vergadering is er door de 

organisatie al actie ondernomen richting de website van het Radboud ziekenhuis. 

Zij zal een inventarisatie laten houden van AED’s in onze gemeente, waarbij gelijk 

ook gevraagd zal worden aan de burgers WIE bevoegd is om het apparaat te 

bedienen en OF ze er bezwaar tegen hebben om vermeld te worden bij naam op de 

website van de gemeente. 

 De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 

5.1 Lijst ingekomen stukken 

Advies De lijst ingekomen stukken kan v.w.b. de raadadviescommissie Bestuur als 

hamerstuk voor de raad worden geagendeerd, met uitzondering van de nagekomen 

Motie van de gemeente Leek. 

 

5.2 Mededelingen 

- portefeuillehouders 

- commissieleden 

- regionale samenwerking 

 Wethouder Van den Heuvel meldt dat Welvarend een gedeelde portefeuille is. 

Zijn gedeelte betreft hoofdzakelijk de bedrijfsterreinen. De andere onderwerpen 

vallen onder de heer Verwoert. Er wordt zorg gedragen dat het aanbod van 

bedrijfsterreinen in de Regio in overeenstemming is met wat de Provincie 

verwacht. Binnenkort is er nog een bijeenkomst hierover met de gedeputeerde de 

heer Verdaas. 

Burgemeester Kallen zegt dat er een AB-vergadering geweest. Daarin is de visie, 

dus de inbedding van de programmaraden gepresenteerd. Dit wordt binnen 2 

weken ook aan de gemeenteraden aangeboden. 

De heer Van Lith (VVD) verzoekt de collegeleden om de commissie bij te praten 

over de stand van zaken m.b.t. het Kulturhus Ophemert. 

De voorzitter verwijst dit verzoek door naar de rondvraag. 

6. Stukken ter bespreking 

6.1 Regio Rivierenland: programma’s Aantrekkelijk, Welvarend en Zelfredzaam 

 Programma Aantrekkelijk 

De heer Nijhoff (GBN) vraagt op bladzijde 2 naar de verdeling van het aanbod 

van woningen van goede kwaliteit of daarin de plattelandsgemeenten niet vergeten 

worden.  

De heer Van Tellingen (VT) zegt dat de programma’s er op zich wel aardig 

uitzien, maar weinig concreet zijn ingevuld. Hoe wordt er (in Neerijnen) concreet 

invulling geven aan het behoud van dat unieke karakteristieke en waardevolle 

rivierenlandschap. 

De heer Van Lith (VVD) heeft net van de wethouder vernomen dat ze er in de 

Regio uit zijn m.b.t. bedrijfsterreinen bij het programma Welvarend. Wat betekent 

dit precies voor Neerijnen. Hij wenst de bevoegdheden m.b.t. Nationaal Landschap 

t.a.v. het ruimtelijke beleid aan de gemeenteraad te houden en niet bij de Regio 
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neer te leggen. 

Wethouder Koedam lijkt het onmogelijk om m.b.t. de instandhouding van een 

uniek landschap een doelstelling met een hoog abstractieniveau in een totaalplan te 

kunnen realiseren. We zijn binnen de gemeenten bezig om op een betrekkelijk 

simpele en concrete manier proberen te voorkomen dat er nadelige effecten 

ontstaan en aan de andere kant te behouden en versterken wat we hebben. Hiervoor 

negatieve ontwikkelingen te stoppen of bij te sturen en positieve ontwikkelingen te 

stimuleren. Binnen de programmaraad is de woningbouw een nogal levendig 

onderwerp van bespreking geweest, waarover je ook regelmatig leest in de krant. 

De provincie vindt dat er in de regio teveel initiatieven zijn voor woningbouw, dan 

waaraan behoefte is, kwantitatief benaderd. Dit betekent dat er globaal 13.000 

woningen tot 2020 bij kunnen komen. De regio heeft met GS kunnen afspreken dat 

de getallen uit de diverse woningbehoeftenonderzoeken hierbij betrokken zullen 

worden. Vertaald naar Neerijnen hebben we planologische ruimte voor circa 900 

woningen, de behoeftecijfers zoals die naar verwachting uit het onderzoek zullen 

komen hebben we 730 woningen nodig. Dus voor Neerijnen redelijk positief. Over 

2 jaar zullen de ontwikkelingen geëvalueerd en bijgesteld worden. De 

Regiogemeenten komt uiterlijk 1 december met plannen over de kwalitatieve 

verdeling en invulling. 

De heer Veeken (GBN) vraagt of de korting van 30% ook wordt doorgevoerd op 

lopende plannen. 

Wethouder Koedam antwoordt dat voor de provincie alle bespreekbaar is. 

Regiogemeenten wensen alleen in plannen die nog niet in een ver gevorderd 

stadium zijn te snijden. 

Burgemeester Kallen meldt dat in het AB is afgesproken dat de afspraken tussen 

de gedeputeerde Peeters en de wethouders, dat de Regio zelf de regie voert over de 

kwalitatieve verdeling in de woningbehoefte op papier worden gezet. 

De heer Van Lith (VVD) vraagt of dit nog financiële consequenties kan hebben 

voor de gemeenten. Hoe wordt de raad hierbij betrokken. 

Wethouder Koedam antwoordt dat het voor de hand lijkt te liggen, dat de 

uitkomst van dit proces onder de streep tot een negatieve uitkomst leidt. Het is niet 

bekend wie allemaal bijdragen en met welke verdeelsleutel, maar zodra er meer 

duidelijkheid is wordt dit gelijk naar uw commissie en raad gecommuniceerd. 

De heer van Lith (VVD) snapt dat dit geen gemakkelijke discussie zal worden, 

maar als er in de Regio eruit is wordt het voor ons dan een “slikken of stikken” 

voorstel. 

Wethouder Koedam geeft aan dat het niet goed zou zijn om te wachten met 

informatie aan de commissie tot het einde van het traject. 

De heer Van Tellingen (VT) is het eens met de wethouder, dat je niet al teveel 

moet uitgaan van een stuk op een hoog abstractieniveau. Oordeelsvorming over 

concrete projecten en uitvoering. Mee eens om negatieve ontwikkelingen tegen te 

gaan en positieve ontwikkelingen te stimuleren. Het blijft een landschap met een 

uniek karakter, waar je voorzichtig mee om moet gaan. 

 

Programma Welvarend 

Wethouder Verwoert zegt dat tot het programma ook nog behoort: recreatie en 

toerisme, regionale economie staat hoog op de agenda als drager voor andere 

ontwikkelingen die er in de regio plaatsvinden, maar ook koppeling met de sociale 

agenda. Er zijn twee financiële consequenties aan dit programma te melden die 

terugkomen in de voorjaarsnota, voor Neerijnen € 3.000,= en € 4.500,- groot. 
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De heer Beukers (LB) vraagt naar een toelichting op de term fruitvlekken. 

Wethouder Verwoert zegt dat dit gebieden zijn die aangewezen zijn voor 

agrarische bestemming en/of fruitteelt. 

De heer Beukers (LB) vraagt zich af of zo’n programma dat moet regelen, of dat 

de agrariër dat zelf beter kan regelen. 

Wethouder Verwoert zegt dat dit samenwerkingsbevorderend bedoeld is weer te 

geven tussen overheid enerzijds en agrarische sector anderzijds. 

Wethouder Van den Heuvel gaat in op de vraagstelling van de heer Van Lith: wat 

betekenen de regionale afspraken m.b.t. de bedrijfsterreinen voor Neerijnen. We 

waren voornemens om in de 3
e
 termijn ontwikkelingen voor Est in te leveren, maar 

een aantal grotere gemeenten hadden al genoeg ingeleverd, waardoor wij niets 

meer hoefden bij te dragen. Wat wij hebben is heel beperkt klein stukje eventueel 

De Geer, klein stukje Overrijke, Slimwei is gereed, klein stukje Waardenburg-

West, klein stukje Est en Kerkewaard is eigenlijk een status aparte, daar dit meer te 

maken heeft met watergebonden beleid. 

De heer Van Tellingen (VT) zegt dat gesproken wordt over een inspanning in 

2011 voor een fruitbelevingscentrum. Gaat het hierbij om het versterken van het 

centrum dat al bestaat in Ochten. 

Wethouder Veroert antwoordt dat er in de hele Regio Rivierenland slechts 1 

toeristische attractie is die veel bezoekers trekt (meer dan 100.00 bezoekers) Fort 

Loevestein. Om het unieke karakter van de Betuwe tot haar recht te laten komen is 

het idee te bestaan voor het fruitbelevingscentrum. Daarmee wordt niet bedoeld dat 

wat in Ochten staat. Regionaal gelanceerd en men is nu kijkend waar dit centrum 

het beste gevestigd kan worden. Plan is nog in een premature fase. 

De heer Beukers (LB) lijkt het een leuk maar ambitieus idee. Hij heeft vernomen 

dat ook gedacht wordt aan het organiseren van een Floriade. Zou dit niet 

gecombineerd kunnen worden. 

Wethouder Verwoert meldt dat is gebleken dat een Floriade voor deze regio geen 

haalbare zaak is, het is een te grote risicofactor. Dus voorlopig even niet op de 

agenda. 

 

Programma Zelfredzaam 

Wethouder Verwoert leidt het onderwerp kort in. Er zijn vele bewegingen in deze 

programmaraad gaande, m.n. door gewijzigd overheidsbeleid: decentralisatie 

jeugdzorg, inrichting CJG’s, toenemende zorgvraag, groter beroep op 

zelfredzaamheid inwoners en de veranderende rol GGD i.h.k.v. de 

volksgezondheid. Geconstateerd is door de wethouders dat er veel overeenkomsten 

zijn tussen de programmaraden Zelfredzaam en Participerend. Gekeken gaat 

worden of deze twee programmaraden geïntegreerd kunnen worden. De vraag is in 

ieder geval neergelegd. Wat enorm belangrijk is dat dit regionaal wordt aangepakt 

en niet door iedere gemeente afzonderlijk. Vooral onze gemeente is hiervoor veel 

te klein en hij hoopt dan ook dat gemeenten sterk genoeg zullen zijn om hiervoor 

over de eigen schaduw heen te stappen. 

Advies De commissie heeft kennis genomen van de inhoud van de programma’s. 

 

7. Stukken ter advisering 

7.1 Voorstel tot vaststelling van het Economische beleidsplan gemeente Neerijnen 

2011-2015 (2011-04-13298) 

 Wethouder Verwoert houdt een inleidende presentatie over het Economisch 

beleidsplan. 
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Toezegging wethouder Verwoert: de discussie in de commissie heeft ertoe geleid 

dat hij het voorliggende Economisch beleidsplan op onderdelen tekstueel zal 

aanpassen en dit voor de komende raadsvergadering schriftelijk zal aanreiken. Het 

betreft vooral tekstuele aanscherping op pagina 17 m.b.t. grondgebonden 

agrarische bedrijven en niet-grondgebonden agrarische bedrijven en aanvulling met 

een onderdeel over scholing en onderwijs. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.  

 

7.2 Voorstel tot het geven van een zienswijze op de Programmabegroting 2012 Regio 

Rivierenland (2011-04-12413) 

 Toezegging wethouder Van den Heuvel: hij vraagt een toelichting bij de Regio 

over de opgenomen kosten van Logopedie voor Neerijnen en meldt dit in een 

Memo aan de raad- en commissieleden. Getracht wordt dit voor donderdag te doen, 

maar mocht dat onverhoopt niet lukken dan wordt toch het voorstel van het college 

ondersteund om in ieder geval kenbaar te maken bij de Regio dat we niet akkoord 

gaan met een verhoging van de kosten voor Logopedie. 

Advies Dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd.  

 

7.3 Voorstel tot vaststelling van het Jaarverslag archiefbeheer 2010 (2011-04-12893) 

Advies Dit voorstel kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd.  

 

8. Rondvraag 

 De heer Veeken (GBN) vraagt naar de invoering van de inlogmogelijkheid voor 

raad- en commissieleden in het RIS-deel van de website Neerijnen.  

De raadsgriffier meldt dat dit na de zomervakantie wordt opgepakt binnen de 

griffie en dat in het najaar de inloggegevens zullen worden verstrekt.  

 

De heer Van Lith (VVD) herhaalt zijn vraag over de stand van zaken m.b.t. het 

Kulturhus Ophemert.  

Toezegging wethouder Van den Heuvel: momenteel worden de ingediende 

zienswijzen van reactie voorzien t.b.v. de bezwaarschriftencommissie. Daarom zet 

hij de stand van zaken even voor de raad- en commissieleden op papier. 

De heer Van Lith (VVD) vraagt de wethouder om in de Memo ook de 

doorlooptijd mee te nemen. 

Wethouder Van den Heuvel zegt dat dit moeilijk is bij dit soort projecten. Het 

maken van bezwaar is een democratisch burgerrecht, wat tot vertraging leidt. 

De heer Nijhoff (GBN) raadt de wethouder aan om ook in de Memo mee te 

nemen, wat de reden is van het ontstaan van de vertraging. 

9. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van de raadadviescommissie Bestuur 

d.d. 22 juni 2011 

 

De raadsgriffier,   De voorzitter, 

 

 

 

K.G. Steenbergen   T. Kool 


